

†

BID VOOR DE ZIEL VAN

Moeder MARIE-HEDWIGE van LEDE

Dochter van de Kerk

Benedictijnsche Parochiezuster

in het klooster O. L. V. van de Wijngaard te Brugge

geboren te Brugge op 28 april 1902 en aldaar godvruchtig overleden op 15 april 1964, gesterkt door het Sacrament van de zielken en de Apostolische Zegen.

De wereld had haar voor zich willen bewaren ; zij had alles om haar te behagen. Maar Christus, de Verrezene, had zijn hand op haar gelegd, en zij volgde Hem. Haar leven was een getuigenis van Christus' paasstrijf.

Zij heeft het woord van Jeremias in waarheid beleefd
« Ik heb mij niet vergist met U, mijn Herder, te volgen ».

Haar kloosterleven eiste grote onthechtingen, zij offerde ze met vreugde voor de Kerk, voor haar Congregatie, voor de zondaars.

Apostelziel, werd ze aangesteld om de stichting van Amiens tot stand te brengen. Zij aanvaardde uit gehoorzaamheid. Haar natuurlijke gaven van wilskracht, orde, en smaak, kwamen er tot hun volle ontwikkeling.

Haar grote devotie : in alles slechts Godswil te zoeken. Twee jaar ziekte deden haar vinden wat zij zocht : de diepten van het inwendig stilzwijgen waar enkel Gods stem te horen is, en deze dorst tot het enige belangrijke, dat haar de woorden van de H. Teresa op haar sterfbed deed herhalen : « Heer, het is tijd dat wij ons zien ! »

Mijn Jezus, barmhartigheid.

(300 d.)

†

PRIEZ POUR LE REPOS DE L'AME DE

Mère MARIE-HEDWIGE van LEDE

Fille de l'Église

Bénédictine Missionnaire des Paroisses
au Monastère de la Vigne à Bruges

née à Bruges le 28 avril 1902 et y pieusement décédée le
15 avril 1964, reconforte par les Sacrements des malades
et la Bénédiction Apostolique.

Le monde a disputé cette âme à Dieu. Elle avait tout pour lui plaire. Mais le Christ ressuscité avait posé sa main sur elle, et elle se livra. Sa vie fut un témoignage du triomphe pascal.

Elle a vécu en vérité la parole de Jérémie : « Je ne me suis pas trompée en te suivant, Toi, mon Pasteur ».

La vie monastique exigea d'elle de grands détachements. Elle les offrit avec joie pour l'Eglise, sa Congrégration, les pécheurs.

Âme d'apôtre, elle fut désignée pour établir la fondation d'Amiens. Elle accepta par obéissance. Ses qualités d'énergie, d'ordre et de goût y trouvèrent leur plein épanouissement.

Sa grande dévotion : chercher en tout la volonté de Dieu. Deux ans de maladie lui firent trouver ce qu'elle cherchait : les profondeurs du silence intérieur d'où émerge l'unique désir de l'Absolu, qui lui faisait répéter les paroles de Sainte Thérèse mourante : « Seigneur, il est temps de nous voir ! »

Mon Jésus, miséricorde !

(300 j.)